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Abstract (en)
The element (11) has a cantilever plate module (23) comprising a core grid penetrating an insulation body (13) and formed from structural steel rods
(15). The rods are arranged in an upper half of the insulation body, and a set of pressure elements (17) i.e. steel bars, is integrated in the insulation
body below the rods. The pressure elements are arranged in short distance to a lower edge of the body, and are round in cross-section. Pressure
valve plates (19) are fixed at both ends of the pressure elements, and overlap the cross-section of the pressure elements. An independent claim is
also included for a method for producing a cantilever plate connecting element.

Abstract (de)
Ein Kragplattenanschlusselement (11) besteht aus einem Isolationskörper (13) und einer den Isolationskörper (13) durchdringenden Armierung,
welche aus wenigstens einer Reihe von Formstahlstäben (15) gebildet ist. Im Isolationskörper (13) sind Druckelemente (17) integriert, welche
Druckkräfte in eine Wand einleiten können, in der das Kragplattenanschlusselement (11) eingesetzt ist. Das Kragplattenanschlusselement (11) ist
aus einzelnen Kragplattenmodulen (23) und einzelnen Isolationskörpern (27) aufgebaut, die individuell nebeneinander anordenbar sind.
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